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Değerli üyelerimiz;
Kamu çalışanı meslektaşlarımızın içinde bulundukları ekonomik zorluklar gün geçtikçe ağırlaş-

maktadır. Koalisyon hükümeti kuruluşunda, topluma bil anlamda büyük sözler vermiş ancak hdçbi-

risi ? ı i yeri) \ e g etir metni sur.
Kanın çalışanına siyaset yapma ve grevli toplu sözleşmeli sendika hakkı hala gündemde değil-

dir. Bu nedenle, TMMOB kamuda çalışan Mimar ve Mühendislerin ekonomik durumlaruun iyileşti-
rilmesi ile ilgili 1995 bütçesini, hedefleyen bir iyileştinne paketi hazırlamıştır. Bu önerileri hayata-
geçirmek için üyelerinin de desteğini alarak, Ekim ayının sonundan itibaren yetkililerle bir dizi gö--
rüşme yapmış ve bunu eylemliliğe taşımıştır. 19 Kasım 1994'de Ankara Tandoğan Meydanı'nda.
"Sanayileşme ve Ekonomik Talepler" mitingi sekizbini aşkın Mimar ve Mühendisin katılımıyla, ger-
çekleştirilmiştir. JMO olarak bu programın hazırlanmasından eylemliliğine kadar nitelik ve nicelik
olarak her sürecinde aktif ve etkin bir şekilde yeraldık. Yapılan mitingde izmir, Âdâna ve Trabzon
gibi meslektaşlarımızın yoğun olduğu bir çok. ilden de, olumsuz hava koşullarına rağmen coşkulu
bir katılım oldu.

Bu iyileştirme istemleri kısa vadeli çözümlerdir.. Kalıcı çözüm; grevli toplu sözleşmeli sendikal
hakların kazanılması ve kamu çalışanına konan siyaset yapma yasağının kaldırılması ile sağlana-
caktır. Ayrıca, planlı kalkınmanın, sanayileşmenin, üretimin ve bilimsel teknolojik gelişmelerin yıl-
lardır gündeme alınmaması sonucu mimar ve mühendislerin artan sorunları ancak ülkenin gerek-
sinimi olan etkinliği, verimliliği ve adil bir bölüşümü temel alan bir sanayileşme, yatırım, kalkın-
ma, istihdam ve üretim politikalarının tercih edilmesi ile aşılacaktır. Elbette bu sadece mimar ve
mühendislerin değilt ülkemizin sorunudur,

Türkiye'de yaşanan ekonomik kriz doğal olarak Odamız} da etkilemekledir. Oluşmasında hiçbir
sorumluluğumuzun olmadığı krizin bedeli halk kesimlerine ve örgütlerine ödettirilmektedir. Olağa-
nüstü artan maliyetler karşısında mevcut kaynaklarımız, en çok üretimin en az harcama ile gerçek-
leştirilmesine çalışılmakta, ancak hu ekonomik politikalar devam ettiği sürece daha da zorlanma-
mız kaçınılmaz hale gelmektedir. Sizlere mevcut hizmetlerden daha fazlasını sunmak ve üyelerin
oda ile bağlantısını sağlayan iiye aidatı ödenmesinin kurumsallaşmasını sağlamak için Yönetim
Kurulumuz geçmişe dönük üye aidat borçlarını tak'sil etmekte kararlıdır.

Diğer yandan, 48. Türkiye Jeoloji Kurultayı hazırlıkları, Düzenleme Kurulu*mm olağanüstü öz-
verili çalışmalarıyla devam etmektedir. Ayrıca, 1997 yılında yapılacak olan "Jeoloji ve çevre" ko-
nulu uluslararası kurultayın çalışmaları da planlanan biçimde devanı etmekledir. İlk duyurular
yurtdişın a g ön deri imiş tir.

Bilindiği gibi mesleğimiz ile ilgili yaşanan güncel bir tartışma da altın madenciliğidir. Türki-
ye'de henüz üretimi yapılan bir alîm madeni olmamasına karşın, çok sayıda altın içeren saha bilin-
mektedir. Özellikle epitermai altın oluşumlarının gelişen teknolojiler ışığında-önemi artmıştır. Bu
konu ile ilgili komisyonlarımızca hazırlanan Odamız görüşleri Haber Bülteni'mizin değişik sayıla-
rında üyelerimize duyurulmuştur. Ayrıca, konunun uzmanı iki meslektaşımızla "Allın" söyleşisi ya-
pılmıştır.

Bunların yanında, son iki aylık dönemde Oda alî birimleri ile genişine ve eşgüdüm çalışmaları-'
na devam edilmiştir. İzmir Şube Yönetim Kurulu ile Adana ve Konya İl Temsilciliklerinde üyeleri-
mizle toplantılar düzenlenmiştir. Önümüzdeki günlerde de üyelerimizle diyalogun artırılması ve eş-
güdümün güçlendirilmesi yönünde başlatılan çalışmalara devanı edilecektir.
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